
 
Skolebestyrelsesmøde 

Resenbro Skole 
Tirsdag den 19. februar 2019 

Kl. 18.30 – 21.00 
Mødelokalet på 1. sal 

 
 
 

  
Mødeleder: Mia Wandall 
Referent: Jakob Kleist 
Forældrenyt: Louise Kirk Andersen 
 
Afbud: 
Brian Borup Rasmussen 
Dan Borup Aaes Højer 
 
 
Dagsorden 
 
1. 
18.30 – 18.40 
 

Meddelelser: 
 

a) Formanden 
- Dialogmøde 

b) Ledelsen 
- Henvendelse om 
mobiltelefon og kørsel 
- Barsel 

c) Andre 
 

Møde med overbygningsskolen omkring 
fællesbestyrelsesmøde d. 20/3 
Kort referat fra henvendelse om mobil og 
kørsel. Anne har svaret tilbage på 
henvendelsen. 
Resenbro Skole har jubilæum 70 år næste 
år. Der kommer en henvendelse. Facebook 
Resenbro skoles venner  
Pauline går på barsel i juni 
 
 

   
 
2. 
18.40 – 18.50 

Foreløbigt budget 2019: 
 
Kort gennemgang af foreløbigt budget 
for 2019.  
Se bilag  
(O) 

Kort gennemgang af foreløbigt budget. 
 
Når det endelige budget er fastlagt kommer 
ledelsen tilbage med et udspil omkring 
brugen af midler i forhold til endeligt 
budget. 
 

 
3. 
18.50 – 19.00 

Skolefest: 
 
Evaluering af skolefest, nyt koncept i 
forhold til tidligere år. 
(D) 

- Positiv tilbagemeldinger 
- Børnene nød, at der var tid til at 
lege/danse 
- Godt skuespil og perfekt længde ca. 45-
50 min 
- Et godt koncept, færre opbrud. 
- Forældrene manglede ikke spisning. 
- Det fungerede rigtigt godt, der var tid til 
det hele. 
- super måde at gøre det på, da der var tid 
til at snakke sammen. 
- der kunne godt være mere/tydeligere 
information omkring konceptet. 
- Nøgle til lysmast på mulitbanen virkede 
ikke, kunne være godt med aktiviteter 
udover dans i tumleren.  
- evt. lidt aktiviteter for eleverne. 



- fint at møde senere dagen efter kl. 10.00 
for eleverne. 
Fint med at medbringe kage og kaffe. 

- Evt. overvej pølser og brød. 
- Øl er fint. 
- Ros til skuespil havde en passende 

længde. 
- God organisering. Gå videre med til 

lærerne. Ros til dem. 
-  

 
 
4. 
19.00 – 19.20 

Ordensregler: 
 
Gennemgang af ordensregler.  
(D og B) 

Intro til ordensreglerne. 
Kunne evt. undlade afsnittet omkring 
erstatningsansvar. Kan omformuleres. 
Det er vigtigt at elevrådet nikker til 
ordensreglerne. 
Vigtigt at børnene bliver hørt. 
 
Diskussion omkring punktet med 
mobiltelefon. Det blev besluttet at punktet 
omkring kommunikation med hjemmet 
omkring brug, bliver slettet, da det allerede 
står i kommunikation med skole og hjem. 
 
Evt. skriv noget i kommunikation mellem 
skole og hjem, i forhold til klub. 
 
Opmærksomhedspunkt omkring spil og 
klub.  
 
 
 
 

 
5. 
19.20 – 19.25 
 

AULA fra sommerferien: 
 
Indfasning af ny platform AULA fra 
sommerferien 
(O) 

Kort orientering omkring AULA 
Ved at uddanne ”superbruger” 
Opstart 1/8-19 
 

 
Pause 

  

 
6. 
19.45 – 19.55 

Forberedelse til mødet i 
Dialogforum for skoleområdet den 
11. marts 2019 
Forud for mødet drøfter 
skolebestyrelserne udvalgsmålet 
for 2019: ”Det er et politisk mål, 
at medarbejdere og ledere kan 
frigøre mere tid til forberedelse af 
kerneopgaven og mindre tid på 
uhensigtsmæssige procedurer og 
administration.” 
 
Se bilag 
(D) 

- Måske skal man tage stilling til ting, der 
er lidt ligegyldige, da det allerede er 
besluttet. 
 

- Kunne være bedre til at tage noget 
fra inden det kommer ned i 
systemet. 

- Indkøbsaftaler kan virke som en 
forhindring da man skal lede længe 
efter steder at lave indkøb. 

-  

 
7. 
19.55 – 20.15 
 

 
Opfølgning på temamøde ”skole 
og forældre” 
(O og D) 

- Kort gennemgang af mødet: 
 

- Hvordan kan man inddrage 
elevrådet i bestyrelsesmøderne? 
 



- Kunne man forestille sig, at man 
som bestyrelse fik indflydelse på 
forældremødet. 
 

- Bestyrelse kan sætte punkter op på 
forældremødet. Skal der laves et 
katalog. 
 

- Evt. foredrag/fællesmøde omkring 
forældrenes indflydelses på 
elevernes læring, hvordan 
understøtter man elevernes læring. 

 
- Spændende at få indflydelse på 

forældremøderne. Hvordan gør 
man det på en god måde? 
 

- Ovenstående tages op på et 
senere bestyrelsesmøde. 

8. 
20.15 – 20.45 

Fællesmøde i det forpligtende 
samarbejde d. 20. marts 2019 
(D) 

- orientering omkring det kommende møde 
med vores skolefællesskab. 
 
3 deling af mødet: 

- Sidder sammen med 
skolefællesskabet. 

- Fælles overbygning 
- Alm. bestmøde 

 
 
Hvad er vi optaget af: 
(inddrages til punkt 1.) 
trafik har været et omdrejningspunkt. 
Sikker trafik, hvordan har vi gjort.  
 
Arbejdet med principper efter det 
lovpligtige. 
- Hvordan holder man tilsyn med 
principper. 
- Hvordan følger man op på kvaliteten af 
det man gør.  
- Mødet afholdes på Langsø. 
 

9. 
20.45 – 21.00 

 
Evt. 

Der gives udtryk for at der ikke er afholdt 
mange elevrådsmøder. 
 
Måske bedre information omkring hvordan 
man tilgår elevplaner. 
 
Henvendelse omkring morgen SFO, hvad 
kan man om morgenen? Skolen sender 
information omkring morgen SFO og hvad 
man kan forvente når man møder. 
 
Nyhedsbrevet fra SFOen skal gerne ind i 
den gode gænge igen, når der er kommet 
mere ro på. 
 
Evt. tavle med hvor børnene er. Tages op i 
SFO gruppen, der tager en dialog omkring 
det sammen med personalet. 
 



 
   

 

O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

 

Møderække for skolebestyrelsen: 
 
 
Tirsdag, den 19/2 2019 
Onsdag, den 20/3 2019 
Torsdag, den 25/4 2019 
(Mandag, den 29/4 2019 (fælleskommunalt temamøde) 
Mandag, den 20/5 2019 
Tirsdag, den 18/6 2019 
 
Som udgangspunkt ligger møderne fra kl. 18.30 – 21.00. 
 
 
 
Ekstra møder for formand og evt. næstformand: 
Mandag, den 11/3 2019 (dialogmøde med BUU) 
Onsdag. den 20/3 2019 (møde i forpligtende samarbejde) 
 
Til senere møder: 
 
Forældreinddragelse omkring skolehjem, ses punkt omkring dialogmøde.  
 
Hvordan kan man som bestyrelse kvalitetssikre vores principper, evt. fokusgruppeinterview eller 
forældremøder.  
 

 


